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§ 1. Sammanträdets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Anna Grundström. 
 

§ 2. Föregående protokoll   
Protokollet nr 8 läggs till handlingarna.   
 
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
En workshop genom SLU är inplanerad söndag 6 oktober men fokus på hästvälfärd och 
hållbar näring. https://www.slu.se/centrumbildningar-och-projekt/nationellt-centrum-
for-djurvalfard/kurser-och-seminarier/kommande-seminarier/clinics-hallbara-hastar--
-hallbar-naring/?fbclid=IwY2xjawEyh-
RleHRuA2FlbQIxMQABHd0J1U828WaFoReKu3iE-
uyuEcROP4dt0KrnfegBnzzXm5bGgk6cVuZyFQ_aem_eMfyqo1Kmf6-TnAbFbfm1w 
Hästar:  
Ridskolans hästar har inte fått några men efter smittan, alla friska efter smittan. Några 
ridskolehästar får eller har fått behandling för hälta, rygg och tänder. 
Sommaruthyrningen har gått bra, medan det var lite färre deltagare på ridlägren. 
Personal:  
Rekryteringen av VC pågår i samarbete med Poolia och är MBL-förhandlad. Efter att 
spånet tagits bort från gångarna upplevs arbetsmiljön dammig och betonggolven är 
hårda att gå på hela dagarna. Kontakt ska tas med kommunen angående att åter lägga 
spån i gångarna eller få gummibetonggolv. Schemaläggning för hösten pågår och Hanna 
Winka är klar med sin SRL 1-utbildning.  

 

Närvarande:  
Erik Persson (ordf.)  
Anna Grundström (vice ordf.)  
Ann Backsten (kassör) 
Ingrid Liljelind (sekr) 
Camilla Granberg (VC) 
Jonas Martinsson 
Per-Arne Oldenborg 
Margit Håkansson  
Agnes Croné (TS-ledamot)  
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
 

 
 

Frånvarande:  
Erica Bengtsson (suppleant) 
Anders Brändström (suppleant) 
Åsa Östman  
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Anläggning:  
Reparation av gödselband, översyn av bevattning i lilla ridhuset och stora hoppbanan, 
nytt ridunderlag i lilla ridhuset, ventilationsrör i stallarna sätts upp, nya armaturer runt 
hagarna samt möte angående fasadrenoveringen är pågående arbeten. Smittan har lett 
till stora kostnader för föreningen och initiativ till insamling har föreslagits från 
medlem, vilket åter bör aktualiseras.  
Det är 17 tomma boxar i privatstallet.  
Ridskolan: 
Lektionsverksamheten har lite lägre beläggning den här terminen än i våras, men det är 
provridningar planerade. Det var normalt antal uppsägningar av ridabonnemang inför 
hösten. Det var 6 deltagare som avlade godkänt yrkesprov för SRL 1. Forslunda har full 
kurs, 16 elever, i första årskursen i år.  Körningen har kommit igång och första kursen 
var v 33 för Camilla Rolandsson. Det nya handikappvagnen var väldigt fin och kan 
användas i flera sammanhang. V 36 är det terränghoppningskurs.  
LOK-stödet har inbringat 143 230 kr till föreningen för våren.  
 
Information från VRIF och SvRF:  
VRIF har annonserat i augusti om ungdomsledarkurs, vilken vi hoppas kunna erbjuda 
någon i URFUS. https://sway.cloud.microsoft/eL9YU4do0yH9Z9Sr?ref=Link   
SVRF har skrivit om kränkningar och mobbing bland ungdomar. 
https://ridsport.se/nyheter  
När Hanna är tillbaka planeras aktiviteter genom Unga URF och Trygga URF.  
 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

Förlängt partnersavtal med Laitis, ny partner KBR Trailer. Arbetet med att 
aktivt och riktat få in presumtiva sponsorer/partners har gett bra utdelning.  
Hittills under 2024 har Partnergruppen dragit in 160 000 kr. 

 
b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  

Restaurangchansen, vi behöver öka försäljningen, vi har många kvar. Digitalt 
lotteri Granö Beckasin, vi har 3 presentkort kvar att lotta ut. Höstens 
försäljning och lottförsäljning planeras vid kommande möte 28/8. 

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Efter vårens smitta är åter tävlingarna igång och det har varit flera fina 
resultat för ponnyryttarna. Planerade träningstillfällen för Gaby Young Shing 
är v.35 & v.41. Torsdagsträningarna för ponnydressyr är åter igång. För 
hästryttarna har vi haft tävlingar på URF gångna helgen och kval till Umeå 

https://sway.cloud.microsoft/eL9YU4do0yH9Z9Sr?ref=Link
https://ridsport.se/nyheter
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Super League.  

 
b) Rapport från URFUS 

Planeringen för julshowen den 8 december med titeln Paketpanik på 
planeterna pågår för fullt. Ponnyridningen är åter i gång udda söndagar under 
hösten. Barnaktiviteter under tävlingarna på URF har varit uppskattade, och 
kommer fortsätta vid visat intresse.  

 
§ 6. Ekonomirapport. 
Resultatet (intäkter-kostnader) är för föreningen -725 tkr 31 juli och det är en avvikelse 
mot budget på 500 tkr. Smittan, veterinär och städning har bidragit till extra kostnader. 
Ridskolans beläggningsgrad är 91% och man att ser över grupperna och möjligheterna 
att ordna extra aktiviteter. 
 

§ 7. Övriga ärenden. 
a) Rekryteringen av verksamhetschef. Sista ansökningsdag var 11/8. Första mötet 

med Poolia resulterade i 5 huvudkandidater. Nytt möte med Poolia den 27/8.  
 

b) Förstärkning av elförsörjningen på anläggningen, fritid på kommunen kontaktar 
Bravida. 
 

c) Ocabs städning av anläggningen. Diskussioner med Ocab fortsätter. 
   

d) Kontraktet för privatuppstallade. Camilla, Eva och Margit får i uppdrag att se över 
kontrakten angående vid utflyttning och städning samt då anläggningen drabbas 
av smitta.   
 

e) Möten med kommunen angående renoveringen av anläggningen. Dialogen och 
utredningen fortsätter. Inga beslut är fattade. 
 

f) Önskemål från ryttare med anläggningskort om prisreducering p g a smittan.    
Detta är dock inte möjligt, se reglerna på hemsidan. 
 

g) Arbetsgruppernas arbete.  
Resursanvändargruppen; Arbetar med renoveringen av anläggningen och 
rekryteringen av verksamhetschef.  
Kommunikationsgruppen: Inget att rapportera.  
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§ 8. Övriga beslutspunkter. 
 Inga punkter. 
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 
              Inget att rapportera. 

 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Budget 2025.   
Nästa möte 19/9 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.   
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

 Anna Grundström   
Justerare 

 


